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یک امتیاز بزرگ برای جوانان 
فرنگی کار  

در ترکیب تیم ملی جوانان اعزامی به مســابقات جهانی 
اردن کــه با قهرمانــی مقتدرانه این تیم همــراه بود، 5 
کشــتی گیر ســال آینده هم می توانند در این رده سنی 
کشــتی بگیرند. به گزارش ورزش ســه، مسابقات کشتی 
فرنگی قهرمانی جهان طــی روزهای 27 تا 29 مرداد در 
شــهر امان اردن برگزار شد. تیم ایران با کسب سه مدال 
طلای احمدرضا محســن نژاد، علی رضا عبدولی و فردین 
هدایتی، 2 نقره یاســین یزدی و ابوالفضل چوپانی و برنز 

امیررضا ده بزرگی با 162 امتیاز قهرمان جهان شد.
هر 10 ملی پوش اعزامی به این رقابت ها موفق به کســب 
امتیاز برای تیم ملی شــدند؛ حتی امیررضا اکبری که در 
97 کیلوگرم از دور رقابت ها حذف شد نیز 2 امتیاز گرفت 

و 9 نفر دیگر نیز همه در شمار 5 کشتی گیر برتر بودند.
تیمی خوب و یکدست که همه در قهرمانی نقش داشتند؛ 
بنابراین این یک امتیاز بزرگ برای تیم ملی جوانان سال 
آینده است که 5 نفر از این ترکیب شرایط سنی همراهی 

این تیم را در مسابقات جهانی 2024 دارند.
علــی احمدی وفا، احمدرضا محســن نژاد، اهــورا بویری، 
علی رضــا عبدولــی و ابوالفضل چوپانی 5 کشــتی گیری 
هستند که سال آینده هم در صورت موفقیت در مسابقات 
کشوری و انتخابی، می توانند به عضویت تیم ملی درآیند.

در این رده سنی، سرعت پیشرفت خیلی بالاست و خیلی 
زیاد می بینیم کشــتی گیرانی که حتی در فاصله کمتر از 
یک ماه مسابقات قهرمانی آسیا و جهانی، خیلی رو به جلو 

بوده و ضعف هایشان برطرف می شود.
در همین تیمی که با جهانی رفت، فردین هدایتی ســال 
گذشــته نقره گرفته بود، اما امسال نقره سال گذشته اش 
را با اقتدار و درحالی کــه فاصله زیادی با همه حریفانش 

داشت، تبدیل به طلا کرد.
یا یاســین یزدی که یکی از ضعیف ترین کشــتی ها را در 
مســابقات قهرمانی جوانان آســیا گرفت، بــه طوری که 
کادرفنی تیم ملی برایش مسابقه انتخابی گذاشت، اما یکی 

از فینالیست های تیم ملی فرنگی در اردن بود.
به همین علت داشــتن 5 کشــتی گیر که شرایط سنی 
همراهی تیم جوانان را در ســال بعد داشــته باشند، یک 
پوئن مثبت برای این تیم اســت و هر کدام این ها نسبت 
به گذشته باتجربه تر شده و می توانند عملکرد بهتری نیز 

داشته باشند.

حساب پرسپولیس بسته شد!

به گزارش تســنیم، حســین خبیری، عضو هیئت مدیره 
باشگاه پرســپولیس درباره ثبت قرارداد بازیکنان این تیم 
گفت: ما ســال گذشــته دو قهرمانی گرفتیــم و مردم را 
خوشحال کردیم و هیچ پاداشــی هم نگرفتیم، اما وقتی 
می خواهیــم قرارداد های مــان را ثبت کنیــم می گویند 
به فدراســیون بدهکارید. ما در فصــل جدید به بازیکنان 
پرداختی نداشــتیم و آنها آپشن های فصل گذشته شان را 

طلب دارند.
وی ادامــه داد: ما مشــکل منابع مالی نداریــم، پول در 
حسابمان هست و هیچ وقت هم دستمان را دراز نمی کنیم 
و بگوییم به ما کمک کنند، ولی حسابمان بسته است. من 
از ارگان هــای دولتی خواهش می کنم، طلبکاران حقیقی 
بالاخره پولشان را می گیرند، ولی سازمان تأمین اجتماعی 
و اداره مالیات حساب ما را بسته اند. باشگاه های دیگر برای 
پرداخت بدهی های  خود تعامل می کنند، ولی پرسپولیس 

برای برداشت پول خودش به مشکل می خورد.

ستاره پیشین تیم ملی:

 والیبالیست ها تسلیم نشوند  

به گزارش شــیرازنوین،  دور گروهی مسابقات والیبال قهرمانی آسیا به پایان رسید و 12 
تیم به مرحله حذفی راه پیدا کردند؛ تیم ملی ایران که در دور مقدماتی مقابل هنگ کنگ 
ســه بر صفر و برابر عراق سه بر یک به پیروزی رسید، در مرحله دوم به مصاف پاکستان 

می رود و با پیروزی در این دیدار به نیمه نهایی صعود خواهد کرد.
بهنام محمودی، ملی پوش سابق والیبال با بیان اینکه قهرمانی در این رقابت ها برای ایران 
مهم اســت، گفت: این تورنمنت مثل لیگ ملت ها نیســت و سطح پایین تری دارد؛ تنها 
تیم ژاپن قوی است و حرفی برای گفتن دارد. قطعاً در فینال با این تیم رقابت می کنیم.

او در این مورد افزود: ژاپن تیمی آماده اســت و باید حواسمان باشد تا در شرایط ایده آل 
روحی و روانی مقابل این تیم به میدان برویم؛ اگر از ابتدا سوار بازی شویم و جلو بیفتیم، 
تماشــاگران هم یار سیزدهم ما خواهند شد و کمک می کنند، اما اگر از ابتدا استرس بر 

بازیکنان ما حاکم شود و عقب بیفتیم، تأثیر عکس خواهد داشت.
این کارشناس والیبال اعلام کرد: دیدارهای مرحله مقدماتی و حذفی مثل بازی تدارکاتی 
است و باعث هماهنگی بازیکنان می شود. امیدوارم در فینال با جنگندگی بازیکنان، درایت 
کادر فنی، بهره گرفتن از امتیاز میزبانی و حمایت تماشــاگران خوب و فهیم ارومیه ژاپن 

را شکست بدهیم و قهرمان شویم.
محمــودی در مورد واگذاری یک ســت به تیم عراق هم گفت: ایــن اتفاقات در ورزش 
می افتد؛ باید تلاش کنیم تا در چنین مسابقاتی که حکم بازی تدارکاتی دارد به هماهنگی 
برســیم تا مقابل ژاپن در شرایط ایده آل باشیم. بازی اصلی ما با ژاپن است و باید تلاش 

کنیم تا بازیکنان از نظر بدنی،  فنی و انگیزشی آماده شوند.
او در مورد به کارگیری بازیکنان جوانی همچون مبین نصری در دور مقدماتی بیان کرد: 
در تورنمنت هایی که سطح پایین تری دارند، مربی از تمام بازیکنان خود استفاده می کند 
تا از کورس رقابت خارج نشوند و در شرایط بازی تجربه کسب کنند. این بازیکنان جوان 

هستند و نیاز به مسابقه دارند تا پخته شوند و پله پله جلو بروند.

دانش آموزان آموزش وپرورش
ناحیه یک شیراز بر بام ایران

دانش آموزان افتخارآفرین و تلاشگر آموزش و پرورش ناحیه یک شیراز در سال 
تحصیلی جاری در رشــته های مختلف آموزشــی، پرورشی و ورزشی کوشش 
و تلاش فراوان نموده اند و در مقام های اســتانی و کشــوری صاحب مدال های 

گوناگون گردیده اند. 
از جملــه این دانش آموزان باران کریمی، فرزند حســین کریمی از دبســتان 
نیاکوثــری، نوبت دوم به مدیریت خانم جلیلــی از آموزش و پرورش ناحیه یک 
شیراز با درخشش در مسابقات قهرمانی کاراته سبک شوتوگان که در مردادماه 
1402 بــه میزبانی تهران برگزار گردید، توانســت مقام اول کشــوری در رده 
ســنی خردســالان بخش کاتا را به خود اختصاص داده و برگ زرین دیگری 
به افتخارات آموزش وپرورش اســتان فارس، آموزش وپرورش ناحیه یک شیراز، 
دبســتان نیاکوثری نوبت دوم به مدیریت خانم جلیلی و خانواده خود بیفزاید و 

جایگاه خود را بر بلندای بام جمهوری اسلامی ایران ارتقا دهد. 
شایان ذکر است، باران کریمی، دانش آموز خردسال شیرازی که با همت و تلاش 
خود توانســت قله های کشوری را فتح نماید در باشگاه ورزشی شهدای شهرک 
والفجر و زیر نظر فرشته کریمی توانسته است آموزش ها و فنون لازم را کسب 

کرده و به این موفقیت بزرگ نائل شود.

چهار شنبه< 1 شهریور <1402
سال هفتم 
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امباپه مبهوت خرید جدید 
منچسترسیتی

یژرمی دوکو با سیتی به توافق رسیده و قرار است جانشین 
ریاض محرز شــود. او وقتی هنوز بازیکنی گمنام بود، مورد 
ســتایش کیلیان امباپه قرار گرفته بــود. به گزارش ورزش 
ســه، انتقال ژرمی دوکو به منچسترســیتی پس از توافق 
ســیتیزن ها با رن برای عقد قراردادی در ازای 65 میلیون 
یورو در آســتانه رســمی شدن اســت؛ نیروی تقویتی که 
گواردیــولا با آن تیمش را کامــل می کند و با او خط آتش 
ســیتی خطرناکتر نیز خواهد شد. دوکو، بازیکن ملی پوش 
بلژیکی از سوی روبرتو مارتینز)مربی وقت بلژیک( زمانی که 
کاملًا گمنام بود به تیم ملی دعوت شد؛ او همان موقع مورد 

ستایش کیلیان امباپه نیز قرار گرفته بود.

ستاره پی اس جی در جریان یک مصاحبه گفته بود: »اخیراً 
بــا پدرم در مورد بازیکنی صحبت کردم که توجه من را به 
خاطر ســرعت انفجاری اش جلب کرد؛ او دوکو بازیکن رن 
است. در پنج سالی که به عنوان یک بازیکن حرفه ای فعالیت 
می کنم، هرگز کسی را با چنین قدرت و سرعت انفجاری در 
اولین گام هایــش ندیده ام«. در مواجهه با چنین تمجیدی، 
دوکو پاسخ داده بود: »شنیدن چنین تعریف و تمجیدی از 
سوی امباپه باعث افتخار است؛ در حال حاضر او شماره یک 
دنیاست«. اکنون قرار اســت بازیکنی که امباپه را مبهوت 
خودش کرده بود به دست گواردیولا در سیتی  برسد؛ یک 

پدیده دیگر که توسط پپ شکوفاتر خواهد شد.

مهدی طارمی قصدی برای جدایی از پورتو ندارد و او امســال 
نیز برای اژدها به میدان می رود. به گزارش ورزش ســه، بدون 
شــک مهدی طارمی پرخبرترین تابستان دوران حرفه ای خود 
را تجربــه کرد؛ مهاجم ایرانی پورتو با ســیلی از پیشــنهادات 
گوناگون و متنوع از سوی باشگاه های مطرح اروپایی مواجه شد 
و ماه هاست که نام او را در میان خبرهای مختلف خبرنگاران و 

رسانه های مطرح اروپایی می شنویم.
تیم های لیگ ترکیه و فنرباغچه از جمله نخستین باشگاه هایی 
هستند که خواستار جذب طارمی شده بودند، اما رفته رفته نام 
مهاجم ایرانی به باشــگاه های مطرحی لینک شد که میلان و 

منچستر یونایتد از جمله این تیم ها هستند.
در این میان، پیشنهاد روسونری برای به خدمت گرفتن طارمی 
جدی تر بود و آنها حتی پیغام های اولیه را برای آغاز مذاکرات به 
صورت جدی به باشگاه پرتغالی ارسال کردند، اما خواسته های 
غیرمنطقی پورتو و درخواســت 30 میلیــون یورو برای صدور 
مجوز جدایی مهاجم ایرانی، منجر به عقب نشــینی آنها شد و 

میلان در نهایت ســاموئل چوکووئــزه را از ویارئال به خدمت 
گرفت.

دیگر تیم شهر میلان یعنی اینتر هم برای جذب طارمی دست 
به کار شد، اما آنها نیز با همان پاسخی روبه رو شدند که از سوی 
مقامات پورتو به روســونری ابلاغ شــده بود. قیمت بالایی که 
اژدها برای مهدی می خواســت سبب شد تا نراتزوری به دنبال 
مارکو آرناتوویچ برود و این مهاجم که 3 سال از طارمی بزرگتر 

است را جذب کند.
جدایی هری کین از تاتنهام و پیوســتن این بازیکن به بایرن 
مونیخ نیز سبب شد تا نام پسر بوشهری یک بار دیگر با این تیم 
انگلیسی پیوند بخورد؛ باشگاهی که 2 سال قبل نیز نیم نگاهی 
به طارمی داشــت، اما در نهایــت صحبت های جدی بین این 

باشگاه و پورتو صورت نگرفت.
تغییر قوانین ســری آ درخصوص بازیکنان خــارج از اتحادیه 
اروپا ســبب شــد تا میلان یک ســهمیه دیگر بــرای جذب 
بازیکن غیراروپایی داشــته باشد و آن گونه که در روزهای اخیر 

رسانه های ایتالیا عنوان کرده اند، روسونری باز هم نام طارمی را 
به لیست بازیکنان مورد نظرش اضافه کرده است، اما در نهایت 
به نظر می رســد که شاهد جدایی بازیکن بوشهری حداقل در 

این پنجره تابستانی نخواهیم بود.
طبــق اطلاعات به دســت آمده، مهدی طارمــی در گفت وگو 
با برخی از دوســتان رســانه ای و موثق خود در ایران، صراحتاً 
از ادامه همکاری با پورتو خبر داده تا بدین صورت مشــخص 
شود که مهاجم بوشهری حداقل در پنجره تابستانی تمایلی به 
جدایــی از تیمش ندارد و او را در این فصل نیز با لباس آبی و 

سفید اژدها خواهیم دید.
طارمی که در آخرین ســال قراردادش با پورتو به سر می برد، 
تمایل زیادی داشــت تــا بتواند از آخرین شــانس خود برای 
حضور در یک تیم بزرگ و ترجیحاً لیگ برتری اســتفاده کند، 
ولی اوضاع بــه کام او پیش نرفت و زیاده خواهی مدیران اژدها 
باعث شده تا مهدی نتواند از پیشنهادات بزرگ تابستانی خود 

استفاده ببرد و امسال نیز برای آبی و سفیدها به میدان برود.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
با وجود قدمــت بالا و کارنامه خوب، وجود ملی پوشــان و 
مربیان بزرگ در ســطح کشــور، اما جودوی استان فارس 
همچنــان با کمتریــن امکانات و توجه بــه کار خود ادامه 

می دهد.
هم اکنون دو جودوکار فارســی در اردوهای تیم ملی حضور 

دارنــد و خود را بــرای میدان 
بزرگ بازی های آســیایی آماده 
می کنند و نفرات دیگری هم در 
تیم های ملی پایه عضو هستند.

رئیــس هیئــت جودو اســتان 
اخیر  فعالیت های  درباره  فارس 
هیئت گفت: اخیراً در مسابقات 
مناطق کشــور در هر دو بخش 
آقایــان و بانــوان و در هــر دو 
رده ســنی جوانان و نوجوانان، 
قهرمان شدیم و برای حضور در 
مســابقات نهایی کشوری آماده 

می شویم.
تا  اینکه  نژاد درباره  زارع  وحید 
چــه میزان از این ورزشــکاران 
پرامید حمایت صورت می گیرد، 
گفت: هرچــه جلوتر می رویم، 
از لحاظ شــرایط مالی کارمان 
با  هیئت ها  می شــود.  سخت تر 
این تورم و افزایش هزینه ها، کار 

بسیار ســختی پیش رو دارند؛ برای پیشبرد امور، مجبوریم 
هزینــه کنیم در حالی که بودجه ای وجــود ندارد.کارها به 
ســختی پیش می رود؛ تا حدود 10 سال پیش وضعیتمان 
خوب بود اما در چند ســال اخیر، خیلی وضعیت نابسامان 
بــوده و حمایت خاصی ندیده ایم. اگر حمایت کافی باشــد، 

بچه هــای جودوی فارس می توانند بــه مدال های جهانی و 
حتی المپیک دست پیدا کنند.

وی درباره زیرســاخت های جودو نیز عنــوان کرد: ما یک 
سالن داریم که 20 ســال پیش ساخته شده و هنوز همان 
را داریم. با وجود اینکه جمعیت جودوکاران نســبت به آن 
ســال ها چند برابر شده. مسلماً این ســالن دیگر جوابگوی 

این همه ورزشکار نیســت؛ وضعیت به شکلی شده که دیگر 
مســابقات استانی را سهمیه می دهیم به شهرستان ها، چون 

سالن شیراز گنجایش کافی ندارد.
زارع نژاد افزود: برای توســعه این رشــته یکی از تجهیزات 
اولیه و مهم، تاتامی اســت که متأســفانه آنقدر گران و دور 

از دســترس شــده که نمی توانیم آن را تهیه کنیم. بچه ها 
مجبورند روی زمیــن کار کنند یا نهایتاً روی تشــک های 
شــیاپ چانگ که تشــک ویژه جودو نیســت و برای سایر 
ورزش های رزمی اســتفاده می شــود، تمرین داشته باشند. 
در واقــع در نقــاط جدیدی که جودو راه اندازی می شــود، 
معمولًا خبری از تاتامی جودو نیست؛ این یکی از معضلاتی 
است که همیشــه به آن اشاره 
کرده ایم و تــا نتوانیم از لحاظ 
مالی به خوبی تأمین شــویم و 
ســالن ها را خوب تجهیز کنیم، 
نمی توانیــم آن طور کــه باید و 
شاید شــاهد توسعه و پیشرفت 

این رشته باشیم.
به گزارش شــیرازنوین، مهدی 
پور و ســامان منصوری  فتحی 
فارســی  ورزشــکار  دو  نــژاد، 
هســتند کــه از روز 14 مرداد 
در کنــار ابوالفضــل محمودی، 
خدابنده،  نیما  پاپی،  حمیدرضا 
بخشی  حســین  قمی،  سبحان 
کهنه فــرود، جواد ســخندان، 
الیاس  تهــران،  شــکری  پوریا 
پرهیــزگار، محمد کریمی زاده، 
رامین احمدزاده، قاسم باقچقی، 
محمد ســروش جانی، علی رضا 
شــیری و  محمد جواد محبی و 
زیر نظر حسین قمی، ســرمربی تیم ملی بزرگسالان، ایوب 
رستمی، سرمربی جوانان و احســان بهرامیان، مربیان تیم 
ملی بزرگســالان، ســید علی میرسپاســی، مربی بدنساز و 
هادی کردی، دبیر تیم های ملی و سرپرســت اردوها برای 

هانگژو آماده می شوند.

میثم محجوبی
ورزشی نویس

التماس تفکر
برای احیای فوتسال شیراز 

فوتسال در رگ و خون بچه های شیراز و فارس ریشه دارد. مبنای 
فوتسال بر حرکات تکنیکی است و بازیکنان تکنیکی در کوچه پس 
کوچه های شــیراز رشد کرده اند. هرچند در سال های اخیر، در امر 
بازیکن ســازی مانند گذشــته عمل نکرده ایم اما هنوز هم می توان 
یک دوجین فوتسالیست با کیفیت از دل زمین های کوچک و بزرگ 
این شــهر اســتخراج کــرد. اما چرا از فوتســال شــیراز در عرصه 

مسابقات کشوری اثری نیست؟
زمانی شــیراز دو تیم در لیگ برتر و دو تیم در لیگ یک فوتســال 

داشت؛ درست مانند تیم های فوتبالش.
تا همین چندســال پیش هم یک تیم خوب در لیگ برتر داشتیم و 
سه تیم خوب در لیگ یک، اما امروز فقط یک تیم شانس حضور در 

لیگ یک را دارد که ادامه تیم داری همان هم در اما و اگر است.
انــگار اتفاقــات عجیبی در مدیریت فوتبال و فوتســال این شــهر 
و اســتان رخ داده؛ چطور می شــود این همه تیم خــوب را طی فقط 
چندســال از دســت داد؟ چرا شــهرهای کوچک تا این حــد در امر 
تیــم داری قوی تر عمل می کنند؟ مســئله هرچه که هســت، صرفاً 
مربــوط به پول و بی پولی نیســت. خیلی عوامــل می توانند در این 
ناکامی و افول مؤثر باشــند، اما می توان توپ را با ضریب اطمینان 

خوبی به زمین هیئت فوتبال انداخت.
هیئــت فوتبالــی کــه در دهــه 90 شمســی بدتریــن دوران خود 
را گذرانــد و با بی تفاوتــی و انفعال مطلق، موجب از دســت رفتن 

امتیازات تیم های مختلفی در لیگ های مختلف شد.
حالا چندماه از مدیریت قبلی این هئیت گذشــته و شخص دیگری 
در رأس امور قــرار گرفته، اما چقدر می توان امیدوار بود که این 
تغییر شــخص، منجر به تغییرات ســاختاری شود؟ در این 6 ماه چه 
حرکت مؤثری در راســتای تغییر وضعیت به وجود آمده است؟ آیا 
می توانیــم امیدوار باشــیم که روند منفی یک دهه گذشــته قطع 
شــود؟ آیا تیم های فوتبال و فوتسال شــیراز به جایگاه سابق خود 

بازمی گردند؟
اگر این تغییر اتفاق نیفتد، برگزاری انتخابات و تغییر مدیریت چه 

سودی برای فوتبالی ها و فوتسالی های فارس داشته است؟

پرونده نقل و انتقالاتی مهاجم بوشهری در این تابستان بسته شدپرونده نقل و انتقالاتی مهاجم بوشهری در این تابستان بسته شد  

طارمی در پورتو طارمی در پورتو 
ماندگارماندگار شد شد
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متولی جودو استان فارس:

خیلی از جودوکاران مجبورندخیلی از جودوکاران مجبورند بدون تاتامی  بدون تاتامی تمرین کنندتمرین کنند
مجبوریم هزینه کنیم اما بودجه ای وجود ندارد!


